

Sprints raises \$3 Million Bridge Round to scale its AI Edtech Platform



Cairo, Egypt – March 26, 2024: Sprints.ai, the AI-powered EdTech redefining education for the future, announces a \$3 million bridge fundraising round led by [Disruptech Ventures](#), with investments from [EdVentures](#) and [CFYE](#), among other investors.

Co-founded by Ayman Bazaraa and Bassam Sharkawy, Sprints is the first end-to-end platform to bridge the tech talent gap, spanning talent assessment, customized learning journeys, and top-paying job guarantee. Sprints is the first EdTech startup in MEA to offer guaranteed hiring programs, allowing graduates to only pay upon successful hiring over 3 years. Since launching in 2020, Sprints has delivered more than 2.5 million learning hours and secured graduate employment through over 300 tech employers across the globe.

On a mission to educate 1 billion learners in 10 years, Sprints delivers world-class, agile-based learning journeys that empower organizations to build top-notch tech teams in all tracks, including but not limited to: AI, data science, mobile, web, IoT, cloud computing and cybersecurity. Contributing to a core economic and social cause, Sprints is shaping a generation of digitally adept citizens, poised to thrive in the world of future jobs.

Ayman Bazaraa, CEO of Sprints, shares the company's heartfelt excitement: "Our team is the beating heart of this success. We're a proud force of passionate trailblazers, consisting of over 100 employees and 300 trainers from 12 countries, united by a single mission, to revolutionize education through AI. This investment is a resounding validation of the team's tireless efforts and unwavering dedication. Today, I stand proud of what we've collectively accomplished, and brimming with anticipation for the future we will pave together."

Commenting on the successful closure of the bridge round, Yehia Abouelwafa, Co-founder and Chief Investment Officer at Disruptech Ventures stated: "We are proud of Sprints for decoding the growth dilemma with their All-in-One Tech Talent platform, which seamlessly integrates talent assessment, hiring, payroll, and upskilling to empower companies and governments alike

to build world-class teams more efficiently than ever. We are firm believers in Sprints' mission, and will continue leveraging our 70 years of combined know-how to unleash the potential of regional talent to develop the necessary caliber for digital economies."

With an average program rating of 4.8, Sprints has successfully delivered over 52,000 learning experiences, while working hand-in-hand with the governments of Egypt, KSA, the UAE, Netherlands, Germany, and the US, alongside key UN organizations to deploy nationwide initiatives focusing on tech talent development and employment. In addition, Sprints received international recognition from [Africa's Business Heroes](#), [GSV](#), and [Holon IQ](#).

This strategic bridge round further strengthens Sprints' growth trajectory as it doubles down on its impact on the tech talent landscape by venturing into 10 new markets. The geographical expansion of Sprints' will not only bridge the regional talent gap, but also position MEA as a regional talent hub, as they plan to equip more than 200,000 learners with the skills and knowledge required to thrive in the face of tomorrow's tech-workforce challenges.

-Ends-

تجمع 3 ملايين دولار في جولة تمويلية جديدة Sprints



القاهرة، مصر، 26 مارس 2024: أعلنت "Sprints" الشركة المصرية التي تعتمد على الذكاء الاصطناعي في مجال التعليم، عن نجاحها في جمع 3 ملايين دولار في جولة تمويلية جديدة Bridge Round بقيادة صندوق ديسريتيك بالإضافة إلى استثمارات من "CFYE" و "EdVentures"، إلى جانب مستثمرين آخرين.

قام أيمن بازربعة وبسام شرقاوي بتأسيس شركة "Sprints" في عام 2020 باعتبارها شركة رائدة وداعمة للمواعظ في قطاع التكنولوجيا، وتقدم حلًّا شاملًّا لسد الفجوة في هذا المجال، بدءًا من تقييم مجموعات المواعظ، وتقديم رحلة تعليمية مخصصة، وضمان الحصول على وظيفة بأعلى أجر، ودعم النمو الوظيفي للخريجين، كما تعد "Sprints" هي أول شركة ناشئة في مجال التعليم بالشرق الأوسط وإفريقيا تقدم برامج توظيف مضمونة، ومنذ إنطلاقها قامت "Sprints" بتقديم أكثر من 2.5 مليون ساعة تعليمية وضمان عملية التوظيف لخريجين من أكثر من 300 شركة حول العالم.

وانطلاقاً من رؤيتها الطموحة نحو تعليم مليار متعلم خلال 10 سنوات تقدم "Sprints" رحلات تعليمية مبكرة ومرنة لتمكن المؤسسات من بناء فرق تقنية رائدة في جميع المسارات، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الذكاء الاصطناعي، وعلوم البيانات، والهواتف المحمولة، وإنترنت الأشياء IoT، والحوسبة السحابية وأمن المعلومات، وتسعى Sprints لإيجاد حلول جذرية لقضية التعليم كونها قضية اقتصادية واجتماعية أساسية، وتشكل "Sprints" جيلاً من المتخصصين والماهير رقمياً، الذين يتمتعون بالقدرة على الإزدهار في عالم مختلف لوظائف المستقبل.

وعقبياً على الجولة التمويلية الجديدة، أعرب أيمن بازربعة الرئيس التنفيذي لشركة Sprints عن فخره وسعادته بنجاح الجولة التمويلية الجديدة والتي تأتي لتعزيز رؤية الشركة وخططتها الاستراتيجية للتوسيع والاستمرار، حيث يضم فريق الشركة أكثر من 100 موظف و300 مدرب من 12 دولة يستهدفون جميعاً دمج الذكاء الاصطناعي بالعملية التعليمية، حيث تمثل هذه الجولة التمويلية تأكيداً على الجهود المبذولة من جانب فريق العمل ودليل على الرؤية المستقبلية التي تتبعها الشركة للنهوض بالعملية التعليمية مما يؤكد أننا جميعاً نسير في نفس الاتجاه.

ومن جانبه، أكد يحيى أبو الوفا المؤسس المشارك في صندوق ديسريتيك أننا فخورين بالنجاح الذي حققه Sprints اليوم والذي مكّنها من حصاد جولة تمويلية جديدة تضاف إلى نجاحاتها السابقة منذ انطلاقها في السوق المصرية مما يعكس الجهود الاستثنائية التي بذلها فريق العمل والقيادة الحكيمية التي تقود الشركة، ونحن في صندوق ديسريتيك نعتبر Sprints شركة استثمارية استراتيجية باللغة الأهمية، ولذلك فنحن متّحمسون للمُضي قدماً في شراكتنا معهم لمساعدتهم في تحقيق أهدافهم المستقبلية والمساهمة في نجاحهم المستمر.

يذكر أن Sprints نجحت في تقديم أكثر من 52000 تجربة تعليمية، إلى جانب عملها جنباً إلى جنب لتنمية المواهب التقنية والتوظيفية مع حكومات مصر والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة وهولندا وألمانيا والولايات المتحدة، علاوة على منظمات الأمم المتحدة الرئيسية لنشرها على الصعيد الوطني، كما حصلت Sprints على شهادات دولية من Holon IQ وGSV وAfrica's Business Heroes.

تعزز هذه الجولة الاستراتيجية رحلة Sprints ومضاعفة تأثيرها على مجال المهارات التقنية من خلال الاستثمار في 10 أسواق جديدة والتوسيع الجغرافي لن يسد فجوة المواهب المحلية فحسب، بل سيوضع المنطقة كمركز إقليمي للمواهب، حيث تخطط Sprints لتعليم أكثر من 200,000 طالب بالمهارات والمعرفة المطلوبة للنجاح في مواجهة تحديات قوة العمل التكنولوجية في المستقبل.

-انتهي-